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Protokół nr XIII / 2011 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

28 grudnia 2011 r. 
 
 

                 Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 28 grudnia  2011 r. o godz. 

13oo w Zajeździe „Dobrodziej”  w Krzemieniewie 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Stanisław Osięgłowski, który powitał 

obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości:  Andrzeja Pietrulę – Wójta 

Gminy, Dorotę Andrzejewską – Skarbnika Gminy, Longinę Szulc – Sekretarza Gminy, 

Ryszarda Patelkę – Zastępcę Wójta i sołtysów (listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 

2  do protokółu). 

Przewodniczący  - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach bierze udział 

14 radnych, zatem Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje , wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo 

roku 2011. 

5. Sprawozdanie z pracy Rady Gminy Krzemieniewo w 2011 r. 

6. Informacja o wykonanych zadaniach inwestycyjnych w 2011 r. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Wolne głosy i wnioski 

9. Zakończenie 

 

Uwag do zaproponowanego porządku  obrad  nie zgłoszono, przewodniczący 

przystąpił  do jego realizacji. 

 
Ad.2. 

Za przyjęciem protokołu z XII sesji Rady Gminy głosowało 14 radnych, przyjęty 

więc został jednomyślnie. 

 

Ad.3. 
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Radny Marek Garbacz, nawiązując do podawanego ostatnio w mediach wyroku 

sądu dotyczącego zabezpieczenia przez samorządy lokali socjalnych dla osób 

eksmitowanych  zapytał, jak do takich sytuacji przygotowana jest nasza gmina. 

 

Ad.p.4 

Przewodniczący Rady poprosił panią Skarbnik o przedstawienie uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemeniewo na 2011 r. 

Pani Skarbnik wyjaśniła , że zmiany w uchwale budżetowej dotyczą udzielenia 

dodatkowej dotacji do klubu sportowego działającego na terenie gminy. 

Ponieważ radni nie wnosili uwag do zaproponowanej uchwały przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokółu. 

 

Ad. 5. 

Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Krzemieniewo w 2011 r. przedstawił 

Przewodniczący Rady pan Stanisław Osięgłowski. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

 Ad.p. 5. 

   W kolejnym punkcie obrad głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił najważniejsze 

zadania inwestycyjne zrealizowane w 2011 r. Podkreślił, że szczegółowe rozliczenie 

budżetu możliwe będzie dopiero w kwietniu 2012r.,  po sporządzeniu bilansu. 

W mijającym roku zrealizowano dwie inwestycje poszerzające bazę obiektów 

sportowych w gminie – boisko Orlik 2012 w Pawłowicach oraz boisko sportowe przy 

szkole w Drobninie. 

W zakresie inwestycji drogowych zakończono przebudowę ul. Spółdzielczej w 

Krzemieniewie, ścieżki rowerowej Pawłowice–Lubonia i powierzchniowe utrwalenie 

dróg. Dwa ostatnie zadania realizowane były wspólnie z Powiatem. 

W zakresie inwestycji komunalnych wykonano : 

- oczyszczalnię ścieków przy szkole w Oporówku, 

- dodatkowy odwiert wody w Górznie, 

- wodociągowanie południowej części gminy, 

- zasilenie strefy przemysłowej przy drodze Drobnin-Zbytki w sieć wodociągową. 

Ponadto w Luboni wybudowano „Uroczysko nad Stawem”. 

Wymienione zadania były najważniejszymi inwestycjami w 2011 r. 

Podkreślił, że dobrze zakończył się również rok w oświacie, na którą przeznacza się 

corocznie najwięcej środków z budżetu. 
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Na zakończenie swojego wystąpienia Wójt podkreślił, że zrealizowanie zaplanowanych 

na 2011 rok zadań było możliwe dzięki owocnej współpracy z Radą, sołtysami oraz 

pracownikami Urzędu Gminy i wszystkim za tę współpracę serdecznie podziękował. 

Swe wystąpienie wójt zakończył złożeniem wszystkim zebranym  życzeń noworocznych. 

 

Ad.p.6. 

W sprawie zgłoszonej interpelacji odpowiedział następująco. 

Są dwa sposoby zabezpieczania zapotrzebowania mieszkańców na lokale socjalne w 

gminie -  wybudowanie budynku socjalnego albo wynajęcie lokalu i opłacanie czynszu. 

W gminach małych, takich jak nasza, budowanie mieszkań socjalnych byłoby 

nieracjonalne i nieuzasadnione.  

W naszej gminie problemy związane z koniecznością zabezpieczenia lokali socjalnych 

nie występują. 

 

 

Ad.p.7. 

   W wolnych głosach i wnioskach Sołtys wsi Kociugi pan Stanisław Józefiak prosił o 

interwencje w sprawie wyczyszczenia przepustu znajdującego się  pod drogą między 

Kociugami a Drobninem.  

Radna Alina Kamieniarz prosiła o zainteresowanie się również rowem  przy ul. 

Dworcowej w Krzemieniewie, który wymaga czyszczenia. 

 

Ad.p.8.  

Na zakończenie obrad przewodniczący Rady złożył wszystkim uczestnikom sesji 

życzenia noworoczne i obrady zamknął. 

 
 

Protokółowała: 
 Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 
 
 

(Bogusława Stróżyńska)  ( Stanisław Osięgłowski) 
 
 
 


